

Integrated Management System Policy

Aalst Chocolate Pte Ltd is committed to achieve total customer satisfaction, ensure food defense is in place and prevent food fraud occurrence. We are also committed to ensure that the food safety and quality of all our chocolate and compound products meet standards.

We are committed to comply with all applicable statutory and regulatory requirements. We shall strive to protect the environment including prevention of pollution, prevent all occupational injuries and ill-health and provide all our employees, subcontractors and visitors with a safe and healthy workplace.

Management is committed to provide the necessary resources for the implementation and continuous improvement of our Integrated Management System.

This commitment is supported by measurable Food Safety, Quality and Environmental Objectives and communicated both internally and externally.

This applies to all processes from purchase and receipt of ingredients, raw and packaging materials to product development, production, maintenance, quality control, storage, sales and shipping of our products.

奥世巧克力私人有限公司致力于实现全面的客户满意度,确保食品防御到位并防止食品欺诈事件的发生。 我们还致力于确保我们所有巧克力产品安全和质量达到标准。

我们承诺遵守所有适用的法定和监管要求。我们将努力保护环境,包括防止污染环境,防止所有职业伤害和不健康,并为我们所有的员工,分包商和访客提供安全和健康的工作场所。

管理层致力于为我们的综合管理系统的实施和持续改进提供必要的资源。

这个承诺由可衡量的食品安全、质量和环境目标所支持、并通过内部和外部进行沟通。

此承诺适用于从购买和接收配料,原料和包装材料到研发,生产,维修,质量控制,存储,销售和运输产品。

RICHARD LEE

Chief Executive Officer
Updated as of: 28 April 2020